
PROTOKÓŁ nr XLIII/2021 

Z XLIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 28 kwietnia 2021 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik  

nr 1, a zakończył o godz. 14:15 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad i poprosił o zgłaszanie do niego uwag - załącznik nr 2. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Weryfikacyjnej, p. S. Jaworowski, zgłaszając 

wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad przez dodanie punktu dotyczącego 

zmiany regulaminu przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską Sierpca. 

Przewodniczący RM poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej o dodanie punktu do 

porządku obrad.  



Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

Następnie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał rozszerzony porządek 

obrad i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 15 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji RM.  

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XLII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do 30 kwietnia br., czyli do piątku, nie zostaną 

zgłoszone do niego uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał pismo z Wojewódzkiego Biura 

Spisowego informujące o obowiązku udziału w Narodowym Spisie Powszechnym 

Ludności i Mieszkań. Następnie prace Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji przedstawił jej Przewodniczący, p. K. Kacperski. 

Przewodnicząca Klubu Radnych RM „Sierpczanie” odczytała, w imieniu całego 

klubu, protest przeciwko wycinaniu drzew w Sierpcu. 



 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami.  

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 27 marca 

2021r. do 23 kwietnia 2021 r. – załącznik nr 5. 

6. Interpelacje i zapytania radnych.  

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radnego, p. P. Rzeszotarskiego –  

1 interpelacja oraz Radną, p. B. Gil – 3 interpelacje; Wszystkie interpelacje zostały 

zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone do protokołu (załącznik nr 6). 

Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi do dalszego procedowania. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, poinformował, że na interpelacje zostaną udzielone 

odpowiedzi na piśmie. Dodał, że jeśli chodzi o wycinkę drzew, to jest ona 

dokonywana jedynie w uzasadnionych przypadkach i podyktowana głównie 

względami bezpieczeństwa mieszkańców oraz w wyniku chorób drzew a poza tym  

w to miejsce prowadzone są nasadzenia nowych drzew. Burmistrz poprosił jeszcze 

Naczelnik WSK, p. L. Rymer, o wyjaśnienie obowiązujących procedur związanych  

z wycięciem drzew. Naczelnik m.in. podkreśliła, że po wycięciu drzewa zawsze 

następuje nasadzenie, które musi być wykonane w określonym terminie, określonych 

gatunków, o określonej wielkości (musi to być drzewo posiadające już pień a nie 

mała sadzonka). Jeśli wnioskodawca nie wywiąże się z tego obowiązku, jest 

nakładana na niego kara pieniężna. Podała też liczbę usuniętych drzew w latach 

2017 – 2020, gdzie w 2017r. zostało usuniętych 137 drzew z terenu miasta  

a nasadzono 358 sztuk drzew i 300 sztuk krzewów wieloletnich. Powstał również nowy 

skwer przy ul. Jagiełły. W 2018r. wycięto, z terenu gminy, 59 sztuk drzew a nasadzono 

88 sztuk. W 2019r. wycięto 39 sztuk, nasadzonych zostało 100 sztuk drzew. W 2020r. 

wycięto 34 sztuki i nasadzono 120 sztuk + 113 sztuk drzew otrzymanych  

od stowarzyszenia, które zostały posadzone na skwerze, u zbiegu ulic Solskiego  

i Paderewskiego. Pani Rymer dodała, że ograniczeniem w wyborze miejsc  

do nasadzeń jest infrastruktura miejska. Ad vocem Radna, p. B. Gil, powiedziała,  

iż mieszkańcy powinni mieć przekazaną wcześniej informację o wycinanych 

drzewach, ponieważ bardzo to przeżywają. Do kwestii pozwolenia na wycięcie 

drzew odniósł się też Radny, p. K. Skrzyński, potwierdzając słowa Naczelnik WSK,  

iż uzyskanie takiego pozwolenia wcale nie jest takie proste i trzeba czekać na nie 

nawet rok. Na temat zasadności wycinania drzew ze względów bezpieczeństwa głos 

zabrała także Radna, p. J. Szewczykowska. Swoimi uwagami odnośnie nasadzeń 

podzielił się również Radny, p. W. Jaworowski. Zwrócił się m.in. z prośbą o zwiększenie 

środków w budżecie na nowe nasadzenia, aby umożliwiło to zakup większych 

sadzonek. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, wystosował również apel, 

aby te sadzonki nie były niszczone przez wandali, co niestety, ma miejsce. Radny,  

p. J. Stachurski, skierował pytanie do Naczelnik WSK, czy nasadzenia są wykonywane 

na miejscu wyciętych drzew, bo np. na ul. Płockiej tego nie widać. Pani Rymer 

wyjaśniła, że po prawej stronie tej ulicy są wykonane nasadzenia. Dodała,  

iż w pasach drogowych nie jest możliwe posadzenie drzew dokładnie w miejscu 

poprzednich, ponieważ jest to związane z inwestycją. Nasadzenia są dokonywane  

w miejscach, gdzie teren na to pozwala i dokonuje się tego na działce, która jest 

własnością wnioskodawcy. 



 8. Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o omówienie projektu uchwały poprosił 

Pełnomocnika Burmistrza do spraw Realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

dla Miasta Sierpca, p. Grzegorza Żelasko, który wyjaśnił, że zmiana ta jest związana 

ze zwiększeniem planu finansowego o środki niewykorzystane w 2020r. pochodzące  

z opłat za wykorzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Radna,  

p. B. Gil, skierowała pytanie do Z-cy Burmistrza, p. P. Nowakowskiego, czy kwota 

8 300 zł wystarczy na przeciwdziałanie narkomanii. Burmistrz, p. J. Perzyński, 

poinformował, że w tym momencie p. Nowakowski wykonuje inne czynności  

i w związku z tym nie może udzielić odpowiedzi. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok.  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

339/XLIII/2021 RM  ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

 

9. Uchwała RM ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 2 imienia "Bajkowa Kraina". 

W tym punkcie głos zabrał Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, przybliżając drogę 

formalno - prawną przebiegu nadawania Miejskiemu Przedszkolu nr 2 imienia 

„Bajkowa Kraina”. Wypowiedź Naczelnika uzupełnił Przewodniczący Komisji  

ds. nazewnictwa ulic i placów, p. K. Rudowski, przedstawiając przebieg prac komisji 

w tym zakresie. Po zakończeniu głosowania Dyrektor MP nr 2, p. J. Chylińska, 

podziękowała za przychylność i pozytywne przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 2 imienia "Bajkowa Kraina".  



Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

340/XLIII/2021 RM  ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 2 imienia "Bajkowa Kraina" - 

załącznik nr 8 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 

 

10. Uchwała RM ws. przyznania tytułu "Honorowy Ambasador Gospodarczy Miasta 

Sierpca". 

Przewodniczący Komisji Weryfikacyjnej, p. S. Jaworowski, przedstawił przebieg prac 

komisji dotyczący rozpatrywania wniosków w sprawie przyznania tytułu „Honorowy 

Ambasador Gospodarczy Miasta Sierpca” oraz medalu „Zasłużony dla Miasta 

Sierpca”. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały, która dotyczyła przyznania tytułu „Honorowy Ambasador gospodarczy 

Miasta Sierpca” firmie VIKING MALT Sp. z o.o. i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania tytułu "Honorowy Ambasador Gospodarczy Miasta 

Sierpca".  

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

341/XLIII/2021 RM  ws. przyznania tytułu "Honorowy Ambasador Gospodarczy Miasta 

Sierpca" - załącznik nr 9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

 



11. Uchwała RM w przedmiocie zmiany uchwały nr 317/XXXVIII/2017 Rady Miejskiej 

Sierpca z dnia 17 maja 2017r. w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

wyróżnień przez Radę Miejską w Sierpcu na rzecz osób zasłużonych dla Miasta 

Sierpca. 

Zasadność podjęcia tej uchwały wyjaśnił Przewodniczący Komisji Weryfikacyjnej,  

p. S. Jaworowski. Zmiana polega na zwiększeniu liczby honorowanych wyróżnieniami 

kandydatów z dwóch do trzech. Radna, p. B. Gil, zwróciła uwagę, że regulamin ten 

powinien być jeszcze dokładniej dopracowany. Pan Jaworowski przyznał Radnej 

rację i zapowiedział, że są plany gruntownej jego  zmiany. 

Głosowano w sprawie: Uchwała RM w przedmiocie zmiany uchwały nr 

317/XXXVIII/2017 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 17 maja 2017r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania wyróżnień przez Radę Miejską w Sierpcu na rzecz osób 

zasłużonych dla Miasta Sierpca.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

342/XLIII/2021 RM  w przedmiocie zmiany uchwały nr 317/XXXVIII/2017 Rady Miejskiej 

Sierpca z dnia 17 maja 2017r. w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

wyróżnień przez Radę Miejską w Sierpcu na rzecz osób zasłużonych dla Miasta 

Sierpca  - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca". 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że chodzi o przyznanie medalu 

„Zasłużony dla Miasta Sierpca" Panu Józefowi Chmielewskiemu. Następnie,  

po odczytaniu uzasadnienia, uchwała została poddana pod głosowanie. Radny,  

p. K. Skrzyński, podkreslił, że Komisja Weryfikacyjna zaopiniowała pozytywnie wnioski  

w sprawie przyznania medalu a nie kandydatury. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca".  

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 1 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

343/XLIII/2021 RM  ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" - załącznik 

nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Skrzyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kacperski 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

13. Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że chodzi o przyznanie pośmiertne 

medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca" Panu Janowi Nowakowskiemu. Następnie,  

po odczytaniu uzasadnienia, uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca".  

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 0 – „przeciw’, 5 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

344/XLIII/2021 RM  ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" -  

załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Krzysztof Rudowski, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

14. Uchwala RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że chodzi o przyznanie medalu 

„Zasłużony dla Miasta Sierpca" Panu Edmundowi Szpanowskiemu. Następnie,  

po odczytaniu uzasadnienia, uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca".  



Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

345/XLIII/2021 RM  ws. przyznania medalu "Zasłużony dla Miasta Sierpca" -  

załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Michał Grabowski 

15. Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Sierpc w 

kierunku Smart City na lata 2021 - 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Wyjaśnień na temat projektu tej uchwały i konieczności jej podjęcia udzielił 

Naczelnik WAG, p. P. Brzeski. Poinformował, że szczegóły realizacji tego projektu 

zawarte są w załącznikach do uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, jakiego rodzaju 

będą to konsultacje i z kim oraz kto odpowiada za realizację tej strategii. Naczelnik 

WAG odpowiedział, że konsultacje są przeprowadzane w bardzo szerokim zakresie. 

Projekt musi być skonsultowany z podmiotami, jakimi są sąsiednie gminy oraz 

właściwymi organami, jak również z mieszkańcami. Odpowiedzialnymi za realizację 

będą wszyscy mieszkańcy i instytucje funkcjonujące na terenie miasta. Przewidziane 

są również szkolenia w ramach projektu, zarówno dla urzędników, jak i mieszkańców 

miasta. Kto będzie personalnie odpowiedzialny za wdrażanie tej strategii, trudno jest 

w tej chwili powiedzieć, ponieważ będzie wyznaczony pion merytoryczny urzędu, 

który będzie miał nad tym pieczę. Wiodącym wydziałem w ramach realizacji tej 

strategii będzie Wydział Architektury i Gospodarki Gruntami. Wiceprzewodniczący 

RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał, czy konsultacje mają tylko formę on-line, czy te 

konsultacje już się rozpoczęły i czy wnioski spływają, jeśli tak, to do kogo. Pan Brzeski 

odpowiedział, że konsultacje będą on-line, ale będzie też opublikowana informacja 

na stronie urzędu, będą ulotki, plakaty z informacją o składaniu wniosków. Formalnie 

wniosków nie można przyjmować dopóki Rada nie przyjmie informacji o rozpoczęciu 

prac nad strategią. Dodał, że od trony diagnostycznej prace się rozpoczęły, 

ponieważ są to informacje i dokumenty ogólnodostępne. Jeśli chodzi o konsultacje, 

to będzie możliwość bezpośrednich konsultacji, nie tylko on-line. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, kto jest odpowiedzialny za opracowanie harmonogramu strategii. 

Naczelnik odpowiedział, że jeden z partnerów, który jest wyznaczony w projekcie. 

Fundacja „Razem dla środowiska’ jest odpowiedzialna za realizacje tego 

dokumentu. Jeśli chodzi o lidera projektu, którym jest Miasto Sierpc, 

odpowiedzialnym za realizacje tego procesu jest on sam, ponieważ jest w zespole 

projektowym i jest wyznaczony jako koordynator projektu. 



Głosowano w sprawie: Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta Sierpc w kierunku Smart City na lata 2021 - 2030 oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

346/XLIII/2021 RM  ws. przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Sierpc 

w kierunku Smart City na lata 2021 - 2030 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji -  

załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

16. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 291/XXXVII/2020 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 

16 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego 

O przedstawienie projektu uchwały został poproszony Naczelnik WIF, p. B. Ciemiecki, 

który wyjaśnił, że jest ona podyktowana wynikiem zapytania ofertowego, co również 

opisane jest w uzasadnieniu do uchwały. 

Głosowano w sprawie: Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 291/XXXVII/2020 Rady 

Miejskiej Sierpca z dnia 16 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

347/XLIII/2021 RM  ws. zmiany uchwały nr 291/XXXVII/2020 Rady Miejskiej Sierpca z 

dnia 16 grudnia 2020r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 



17. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Skarbnik, p. K. Joniak, która 

poinformowała m.in. o skorygowaniu budżetu o zmianę polegającą na zwiększeniu 

dochodów o kwotę 1 345 287,95 zł oraz zmniejszenie dochodów o 5 000 zł. Dochody 

miasta kształtują się w wysokości 85 130 538,60 zł. Jednocześnie zwiększa się plan 

dochodów majątkowych o kwotę 1 300 000 zł. Plan dochodów majątkowych  

po zmianie będzie wynosił 1 711 109,64 zł. Plan wydatków ogółem po zmianie będzie 

wynosił 89 164 064,81 zł. W następnej kolejności wymieniła najważniejsze zmiany, 

jakie zostały wprowadzone w uchwale budżetowej, które szczegółowo wymienione 

są w uzasadnieniu do uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, co będzie 

modernizowane w CKiSZ w Sierpcu. Skarbnik odpowiedziała, że nie posiada takiej 

wiedzy, ale może zasięgnąć informacji i ją przekazać. Radna zapytała jeszcze  

o zmiany w załączniku nr 4 do uchwały. Pani Joniak udzieliła szczegółowych 

wyjaśnień odnośnie danego załącznika. Pani Gil dopytała, czy na projekt omawiany 

przez Naczelnika WAG, p. P. Brzeskiego, są dodatkowe pieniądze. Pani Joniak 

wyjaśniła, że tych zadań jeszcze w budżecie nie ma. Miasto czeka w tej chwili  

na rozliczenie 2020r., czyli zatwierdzenie sprawozdania i po zatwierdzeniu tego 

sprawozdania zostanie otrzymana zaliczka, która będzie wprowadzona do budżetu 

w kwocie prawie 1 mln zł. Kwota ta będzie przekazywana na część zadań 

wykonywanych przez Urząd Miejski w Sierpcu, jako realizatora i partnerów,  

którzy będą realizować swoje zadania. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

348/XLIII/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

18. Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2021 – 2029. 

Skarbnik, p. K. Joniak, przedstawiła najważniejsze rzeczy, które zostały wprowadzone 

do tej uchwały, czyli nowe zadania wprowadzone wcześniej w uchwale budżetowej 

i zadania, które przechodzą na wieloletnią prognozę finansową, aby zaktualizować 

ją i wprowadzić wszystkie założenia wynikające ze zmian uchwały budżetowej oraz 

wszystkich zarządzeń podjętych od ostatniej sesji Rady Miejskiej przez Burmistrza 

Miasta Sierpca. 



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2021 – 2029 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

349/XLIII/2021 RM  ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na 

lata 2021 – 2029 - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

19. Sprawy różne. 

Głos zabrał Radny, p. K. Rudowski, odnosząc się do głosowania w poprzednim 

punkcie i wyraził opinię, że nie jest normalne przerywać głosowanie w jego trakcie, 

bo ktoś chce się czegoś dowiedzieć. Przekazał również informację od Dyrektora 

Szpitala w Sierpcu, że od dnia 4 maja szpital sierpecki przestaje być tzw. szpitalem 

covidowym a zaczyna być hybrydowym, zakontraktowanym na 60 łóżek oraz 

zostaje utworzony punkt szczepień masowych w CKiSZ Sierpc. Radna, p. B. Gil, 

stwierdziła, że sesja jest nie tylko dla radnych, ale i dla mieszkańców, którzy mają 

prawo wiedzieć o sprawach, które ich dotyczą. 

 20. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

/-/ 

Dariusz Malanowski 
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/-/ 

Beata Kowalska 
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